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"Zes procent groene stroom tegen 2010
haalbaar"
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De productie van groene stroom in ons land is in 2006 gestegen tot 3 procent van het
totale elektriciteitsverbruik. Samen met de geplande offshorewindmolenparken zit België
daarmee op schema om de Europese doelstellingen voor 2010 te halen. Dat blijkt uit een
nieuw rapport dat de regering aan Europa bezorgde. Op lange termijn wordt vooral heil
verwacht van de bouw van de windmolenparken voor de kust. Tegen 2020 moet ons land
13 procent van al zijn energie - niet alleen elektriciteit dus - uit groene bronnen halen.
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De productie van groene stroom in ons land is in 2006 gestegen tot 3 procent van het totale
elektriciteitsverbruik. Samen met de geplande offshorewindmolenparken zit België daarmee op
schema om de Europese doelstellingen voor 2010 te halen. Dat blijkt uit een nieuw rapport dat de
regering aan Europa bezorgde.
Tussen 2002 en 2006 steeg het aandeel van de groenestroomproductie in België van 1 naar 3 procent
van de totale consumptie. De bouw van windturbines voor de kust, waarvan de eerste vanaf oktober
zouden moeten draaien, moet de groene elektriciteit een nieuwe impuls geven.
Tegen 2010 moet ons land 6 procent van zijn elektriciteit uit hernieuwbare bronnen halen. Jaar na
jaar rapporteert de regering aan Europa over de maatregelen die daarvoor genomen worden en over
de vooruitgang die wordt geboekt. De Morgen kon het verslag inkijken dat minister van Energie
Paul Magnette (PS) vorige week overhandigde.
Daaruit blijkt dat België, ondanks een erg trage start, op de goede weg is om de Europese
doelstelling te halen. In 2002 haalden we amper 1.076 gigawattuur (GWh) aan elektriciteit uit
groene bronnen, goed voor iets meer dan 1 procent van de totale elektriciteitsconsumptie. In 2006
was dat aandeel gestegen tot iets meer dan 3 procent, of 2.746 GWh.
Die toename is volledig toe te schrijven aan de inspanningen van de gewesten, die de
elektriciteitsproducenten via allerlei ondersteunende maatregelen aanmoedigen om de groene toer op
te gaan. In Vlaanderen verplicht het systeem van groenestroomcertificaten de producenten
bijvoorbeeld om jaar na jaar meer elektriciteit uit hernieuwbare bronnen te halen. Die inspanningen
zullen het aandeel van groene stroom ook de komende jaren doen toenemen, zo is de verwachting.



Als de groei zich doorzet zoals gepland, zou ons land tegen 2010 al 7.070 GWh van zijn elektriciteit
uit groene bronnen halen, goed voor 7,2 procent van de totale consumptie.
Op lange termijn wordt vooral heil verwacht van de bouw van de windmolenparken voor de kust. In
het park van C-Power op de Thorntonbank zouden de eerste zes windmolens vanaf oktober
elektriciteit moeten leveren, terwijl er op termijn 60 windmolens gepland zijn. Ook de consortia
Eldepasco en Belwind hebben de nodige vergunningen op zak om met de bouw van hun
windturbines te beginnen. Eldepasco plant in totaal 36 windmolens, Belwind wil er 66 tot 99
installeren. Voor de doelstellingen in 2010 heeft dat echter nog niet bijzonder veel effect. Volgens de
huidige prognoses zullen de offshorewindmolenparken tegen 2010 zo'n 788 GWh produceren, of
amper 0,8 procent van het verwachte elektriciteitsverbruik.
Volgens Bram Claeys van Bond Beter Leefmilieu liggen de nieuwe cijfers in de lijn van de
verwachtingen. "Zes procent groene stroom moet haalbaar zijn, al is het opvallend dat Wallonië het
op dit moment nog iets beter doet dan Vlaanderen. In Vlaanderen zijn de grote verbruikers
gedeeltelijk vrijgesteld van de groenestroomcertificaten, waardoor de doelstelling de facto maar op
5,4 procent ligt".
Claeys wijst er ook op dat de nieuwe doelstellingen voor 2020 die de Europese Commissie begin dit
jaar voorstelde een stuk scherper zijn. Ons land moet dan 13 procent van al zijn energie - niet alleen
elektriciteit dus - uit groene bronnen halen. De regeringspartijen Open Vld en CD&V pleiten ervoor
om een deel daarvan in het buitenland te kopen, maar Magnette vindt dat we zoveel mogelijk zelf
moeten produceren.
"We zijn op de goede weg", zegt Magnettes woordvoerder Jeroen Janssens. "Offshorewindenergie
zal in de toekomst een belangrijke rol spelen, maar het zal er ook op aankomen om zwaar te
investeren in energiebesparing, onder meer door onze gebouwen beter te isoleren".(KS)
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